
DELEGATSKI ŽAROMET

Zasedanje delegatske skupščine

Sklepi bolj konkretni
in obvezujoči

Na zadnji seji so delegati v skupščini razpravljali o uresničevanju sklepov, stališfi in pnpo
ročil, ki so jih n|em zbori sprejeli v letu 1984. Preverianje uresničevanja politike delegatske
skupščine je izrednega pomena za razvoj in krepitev njene vloge v sistemu socialističnega
samoupravljanja. Gradivo, ki ga je pripravila skupina delegatov ob sodelovanju številnih de-
javnikov kaže, da se sklepi, stališča in priporočila vvseh okoljih zadovoljivo ne uresničujejo
Pri tem ne gre le za razloge objektivne narave, temveč tudi za premajhno zavzetost in odgo-
vorno ravnanje tistih, na katere se le-ti nanašajo. Zaostrene gospodarske in družbene ra-
zmere sicerotežkočajo uresničevanjeopredeljene politike. Vendarto ne more biti razlog za
opravičevanje neodgovornega odnosa do nalog. Zato bo treba v bodoče pri sprejemanju
sklepov posvetiti še večjo pozornost njihovemu oblikovanju. Le-ti bodo morali biti bolj korv
krstni in obvezujoči, saj bo le na tej podlagi možno tudi vztrajati na odgovornosti IS upravnih
organov kot tudi drugih subjektov za njihovo uresničsvanje. To še zlasti velja za področje
stanovanjskega gospodarstva, urejanja prostora, delovanja samoupravnih interesnih
skupnosti, svobodne menjave dela, uresničevanja ustavne vloge KS in dogovorjene ka-
drovske politike.

Uresničevanje politikeobčinskedelegatske skupščineso delegati ocenjevaJi tudi z vidika
obravnavanih poročil o delu IS in upravnih organov. Menili so, da bi morali le-ti v prihodnje
dati večji poudarek vsebinskim problemom na posameznih področjih, uresničevanju spreje-
tih stališč in sklepov ter predlaganju konkretnih ukrepov. Iz poročila IS pa bi morala biti še
zlasti razvidna njegova koordinativna vloga za uspešno in usklajeno delo upravnih organov.
Tako IS kot upravni organi, si moraip s svojim detovanjem ša v večji meri prizadevati za
učinkovito delovanje delegatskega sistema in delegatske skupščme ter njenih teles, predv-
sem pa za učinkovitejše reševanje konkretnih zadev v upravnih postopkih, ki jih sprožajo
občani ter samoupravne organizacije in skupnosti kot tudi drugih zadev, zaradi katerih se
delavd indrugi subjekti obračajo naobčinskeorgane. Pritemsodalegati ponovnopoudarili,
da je učinkovito in uspešno delo upravnih organov in skupne strokovne službe odvisno od
hitrejše razrešitve že dalj časa prisotnih problemov, še zlasti zagotovitve ustreznih prostor-
skih in materialmh pogojev za njihovo delovanje. Tovrstna stališia skupščine se prepočasi
uresničujejo, saj se kadrovska struktura ni bistveno izboljšala, osebni dohodki zaostajajo za
podobnimi profili delavcev v gospodarstvu in tudi nagrajevanje po delu še ni zaživelo

Delegati so obravnavali tudi Poročilo o uresničevanju resolucija v preteklerntetu in ugoto
vili, da so kljub zaostrenim pogojem gospodarjenja ob izrednih prizadevanjih delavcev v
združenem delu in vseh pristojnih dejavnikov v občini doseženi pozitivni rezultati in v globalu
uresničeni zastavljeni cilji in naloge. Že v letošnjem letu in tudi v bodoče pa bo potrebno po-
sebno pozornost posvetiti doseganjem izvoznih rezultatov. Čeprav je bil izvoz na konverti-
bilno območje v prvih mesecih preteklega leta na resducijski ravni, je konec lanskega leta
stopnja rasti padla in se takšna gibanja nadaljujejo tudi v letošnjem letu.

Posebno skrb bo potrebno posvetiti tudi vzpostavljanju reprodukcijskih verig oz. celot v
združenem delu, tesnejšemu sodelovanju združenega dela z drobnim gospodarstvom in
nosilci samostojnega osebnega dela ter združevanju razpoložljivih sredstev za investicijska
vlaganja v skupne projekte na območju občine. In nenazadnje so kritično ocenili dejstvo, da
tako kot v preteklih letih tudi v lanskem letu niso v celoti uresmčene naloge na področju go-
spodarjenja s stanovanjskim fondom. Zato terjajo od vseh pristojnih dejavnikov na obmotju
občine, še zlasti od samoupravne stanovanjske skupnosti, proučitev meril in kntenjev za
subvencioniranje stanarin terfpredložitev poročila o stanovanjskem fondu splošnega Ijud-
skega premoženja v občini.

Nadalje so obravnavali Poročilo družbenega pravobranilca samoupravljanja o uresniče-
vanju zakona o razširjeni reprodukciji in minulem delu. Kntično so ocenili obstoječe razme-
re, ko je po nekajletni uveljavitvi zakona le malo organizacij uskladilo svoje samoupravne
splošne akte z omenjenim zakonom ter menili, da tudi to dejstvo \z leta v leto oži vpliv delav-
cev na enostavno in razširjeno reprodukcijo oz. odločanje o zadevah, ki so po ustavi in za-
konu v njihovi pristojnosti. Menili so, da ni opravičljivih razlogov za odlašanje z usklajeva-
njem samoupravnih splošnih aktov, tako glede urejanja odnosov pri gospodarjenju z inve-
sticijskimi sredstvi, kot nagrajevanja delavcev po rezultatih minulega dela. Pri tem pa so
predlagali, da pristojni dejavniki iimprej ponovno proučijo vse tiste določbe zakona, ki so v
dosedanji praksi ocenjene za težko ali neuresničljive, in povedejo ustrezen postopek za
eventuelne spremembe in dopolnitve veljavne ureditve.

V skladu z novim odlokom o priznanjih občine Ljutfjana-Šiška so vsi trije zbori na zadnji
seji sprejeli sklep o podelitvi plaket naše občine. Predlog sklepa je skupščini po predhodnem
mnenju predsedstva OK SZDL in razpravi v strokovnih komisijah predlagala skupščinska
komisija za odlikovanja. Razveseljivo je, da je v letošnjem letu bilo posredovanih za razliko
od prejšnjih let, veliko pobud za podelitev posameznih plakot. Prav zato se je skupščina od-
ločila, da ob jubilejnem letu svobode v skladu z odlokom podeli večje število srebrnih in bro
nastih plaket. Po soglasnem sklepu skupščine plakete prejmejo: zlati plaketi: Mira Sveti-
na-Vlasta ter Titovi zavodi Litostroj.

PREDLOG
SKUPŠČINA OBClNE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Komisija za odlikovanja *

Na podlagi 5. in 198 člena Statuta občine Ljubljana-šiška (Ur. list SRS, št. 2/78, 31/81,
8/82) ter na podlagi 3. člena Odloka o priznanjih občme Ljubljana-Šiška (Ur. list SRS, št.
9/85), je Skupščina občine Ljubljana-Siška naskupni seji zbora združenegadela, zbora kra-
jevnih skupnosti in družbenopolitičnega zbora sprejela

SKLEP
o podelitvi plaket občine Ljubljana-Šiška

Zlati plaketi občina prajm«ta:
1. Mira SVETINA-Vlasta
2. TITOVI ZAVODI LITOSTROJ

Srabrne plaketo:
1. DONIT TOZD Filtri
2. Mercator, Kmetijska zadruga Medvode
3. SOZD Intagral DO Ljubljanski potniški promet

4. Zdravstveni dom Ljubljana TOŽD Osnovnega zdravstvenega varstva Šiška
5. Taborniški odred Rožnik
6. Stanko HVALE
7. Majda LENIČ . - • -
8. Tončka ŠENK ' . . ' . . . . •

Bronasta plakete: . -
1. BAYER PHARMA Jugoslavija ^*f . - = •
2. DOTAPO * • - , - .
3. Tekstil TOZD Galant proizvodnja
4. Svetovalni center za otroke, mladostnike in starše :

5. Društvo Pattizan Medvode
6. Glasilo OK SZDL LjuHjana-Šiška Javna tribuna '
7. JanezGOSTIŠA •':•.
8. Metka MOČNIK
9. Janko ŠINKOVEC

10. Raziskovalni tim Aero TOZD Tovarna celuloze in papirja Medvode •

OBRAZLOŽITEV:
Komisija za odlikovanja je obiavila v Javni tribunj št. 45, marec 1985 in Informacijah Ob-

činskega sveta ZSS Ljubljana- Siška, št. 28, marec 1985, razpis za podelitev plaket občine.
Na razpis se jeodzvalo 18 pobudnikov, ki so predlagali 46 kandidatov za podelitev plaket. V
primerjavi s prejšnjimi leti smo prejeli izredno veliko pobud, kljub temu pa so bila posamezna
področja nezadostno zastopana: samoupravne interesne skupnosti so dale le eno pobudo,
ena krajevna skupnost je dala pobudo in sicer za 4 krajane, premalo je bilo pobudnikov iz
združenega dela — Ie2 organizaciji združenega dela sta prediagali insicerpoS kandidatov.

Kotnisija ]e po proučitvi posameznih pobud ter na podlagi predlogov strokovnih komisij
pripravila osnutek sklepa o podelitvi plaket občme. Osnutek je skladno z 21. členom Odloka
op priznanjih posredovala Predsedstvu OK SZDL Ljubljana-šiška, da poda mnenje. Pred-
sedstvo OK SZDL je na 20. seji dne 27.5.1985 podprto predlagane kandidate, hkrati pa so
prsdlagali komisiji, da ponovno prouči pobudi za podelitev plaket Tabomiškemu odredu
Rožnikin Glasilu OK SZDL Javnatribunater dasetov. Stanku Hvaletu podeli namesto bro-
naste srsbrna plaketa.

Predsedstvo je hkrati podprlo našo pobudo za podelitev večjega števila plaket in sicer 8
srebrnih in 10 bronastih, število zlatih plaket pa ostane nespremenjeno.

Komisi/a za odlikovanja je na seji dne 28. 5.1985, obravnavala mnenje oziroma predloge
Predsedstva OK SZDL in sklenila, da poleg prej predlaganih za piakete občine, predlaga še
Taborniški odred Rožnik — za srebmo plaketo in glasilo Javna tribuna — za bronasto pla-
keto ter, da se tov. Stanka Hvaleta predlaga za podelitev srebrne plakete.

TABORNIŠKI ODRED ROŽNIK
Odred Rožnik je ena redkih organizacij, ki deluje neprekinjeno 25 let. To je največja tabor-

niška enota v Sloveniji, deluje pa v 7 krajevnih skupnostih. Več tisoč mladih Šiškarjev]ešlo
skozi njegove vrste. Organizacija na neposreden način v sodelovanju z nekdanjimi borci
prenaša revolucionarne tradicije NOB na mladi rod. Ob tem pa se pripravljajo oziroma razvi-
jajo tiste praktičnek oblike dela, ki mladega človeka pripravljajo na Ijudsko obrambo in druž-
beno samozaščito.

Odred je predstavnik slovanskih tabornikov v odredu Jugoslavija, ki združuje po eno naj-
boljšo enoto iz vseh republik in pokrajin. Že vrsto let uspešno sodeluje z mladimi iz drugih
republik pa tudi s taborniki iz drugih držav. Prejeli so najvišja taborniška pnznanja za kvali-
tetno delo in za razvijanje bratstva in enotnosti med mladimi, za20 let uspešnega sodelova-
nja s taborniki iz Lodza pa so prejeli priznanje poljske taborniške organizacije.
GLASILO OK SZDL LJUBLJANA-šlSKA JAVNA TRIBUNA

Glasilo Javna tribuna izhaja 25 let, zadnja leta v nakladi 30.000 izvodov. Javna tnbuna je
namenjena obveščanju in povezovanju občanov in širšemu seznanjanju javnosti o dogod-
kih v naši občini. Glasilo opravlja tudi vlogo osrednjega informatotja za delegate in delega-
cije v družbenopolitični skupnosti. Prav pri opravljanju te funkcije je glasilo doseglo pomertv
ben napredek tako po konceptu kot po vsebinski plati. Glasilo spodbuja in sooblikuje druž-
benopolitično življenje v občini z aktualnimi prispavki s področja delegatskega sistema.
Javna tribuna je bila dobro ocenjena v vssh ankstah IjuUjanskih občinskih glasil. saj so ob-
čani v anketah zelo pohvalno odgovarjaJi, tako o bralnosti kot o vsebinski plati.

Predsednik komisije:
Rudi VIDERGAR, l.r.

Plakete bodo dobitnikom izročene ob občinskem prazniku 22. junija na slavnostnem
zboru v Mostecu.

Tokrat je skupščma sprejsla tudi osnutek odloka o razglasitvi Šmarne gore in Grmade z
delotn Skaručenske ravni ter grebenom med Starim gradom in Repenjskim hribom za na-
ravno znamemtost, predvidoma pa naj bi predlog odloka sprejeli na jesenskem zasedanju
Zato je še vedno £as, da prizadeti in zainteresirani, ki doslej še niso podali svojih pnpomb in
predlogov, to lahko storijo.

Anka Tominšek
• » • • Nada Vlaj-Perič


